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Abstract (en)
[origin: CN113009810A] A musical or striking mechanism (1) for a timepiece or musical box, includes an energy source (6) delivering a mechanical
torque and device for transmitting mechanical torque from the energy source to a wheel set for generating music or a striking wheel set (4). The
mechanism also includes a wheel set governor (2) configured to regulate, around a reference speed value, the pivoting speed of the wheel set
about a pivot axis, and including a break for braking the wheel set configured to return the pivoting speed thereof to the reference speed. The wheel
set governor includes a system having an electric generator (16) whereof a rotor is mechanically connected to the energy source delivering the
mechanical torque, and an electronic circuit for regulating the rotation speed of the generator.

Abstract (fr)
Le mécanisme musical ou de sonnerie (1) pour piéce d'horlogerie ou boite a musique, comprend une source d'énergie (6) délivrant un couple
mécanique et des moyens de transmission de couple mécanique depuis ladite source d'énergie vers un mobile (4) de génération de musique
ou de sonnerie. Le mécanisme comprend en outre un régulateur (2) de mobile. Le régulateur est configuré pour réguler, autour d'une valeur de
vitesse de consigne, la vitesse de pivotement du mobile autour d'un axe de pivotement, et comportant des moyens de freinage du mobile configurés
pour ramener sa vitesse de pivotement a la vitesse de consigne. Le régulateur de mobile est constitué d'un systéme comprenant une génératrice
électrique (16) dont un rotor est relié mécaniquement a la source d'énergie délivrant le couple mécanique, et un circuit électronique de régulation de
la vitesse de rotation de la génératrice.
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